
 
 

 

 

 

Sportraad 

 

 

DATUM: 

 

Maandag 15 juni om 20.00 uur, theaterzaal GC Felix Sohie 

AANWEZIGHEIDSLIJST: Zie bijlage 

 

  

 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

1. RONDE VAN DE TAFEL 

 

Jeroen doet de verwelkoming. 

 

Algemene bevraging naar clubwerking, administratie, financiële impact, trainingen, 

toekomst… 

 

Badminton: 

- Clubwerking: niet meer gespeeld sinds maart, badminton Vlaanderen heeft alles 

afgelast, geen competitie, sinds 8 juni opnieuw heropstart 

- Financieel: compensatie voor lidgeld wordt bekeken, enkele leden vragen 

compensatie. Competitie is in mineur geëindigd. Verder was de impact beperkt, 

annuleren van eigen seizoen activiteit.  

- Toekomst: september nieuw seizoen, opvolgen beslissingen van de overheid, 

badminton Vlaanderen zal beslissingen of competitie opnieuw opstart of niet, zal 

niet onder normale omstandigheden zijn. Er hebben momenteel niet meer leden 

dan anders afgehaakt.  

 

Dynamo Wijndaal:  

- Clubwerking: vooral impact op sociaal vlak, competitie stilgevallen, activiteiten 

afgelast, druivenfestival is nog onzeker, voor de rest weinig impact 

 

ERCH:  

- Clubwerking: veel wedstrijden werden niet gespeeld, geen stage tijdens Pasen, 

vrijwilligers hakken niet veel af, 

- Financieel: geen horeca inkomsten, 15000€ verlies, lidgeld: bij sommige trainers 

komt de vraag om lidgeld terug te geven 

- Toekomst: augustus trainingen hervatten,  

 

Turnkring De Kelle:  

- Clubwerking: lessen zijn stilgevallen, leden tegemoetkomen lessen in openlucht (2 

lessen nog per groep kunnen geven) 

- Financieel: 1-2 aanvragen om lidgeld terug te betalen, hier wordt niet op in 

gegaan 
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- Toekomst: afwachten op september, minder mensen per zaal,  

 

Gympies:  

- Clubwerking: dansfeest is niet kunnen doorgaan, tickets moeten terugbetalen, 

gevraagd om ticket te houden voor volgend jaar, geen competitie, veel online 

lessen 

- Toekomst: zomerlessen is de zomer is niet mogelijk 

- Financieel: amper leden die geld terugvragen, wordt niet op ingegaan, navraag bij 

andere clubs en er wordt meestal een compensatie gegeven voor volgend jaar, 

indien de leden zo beperkt blijven gaat het nieuw seizoen moeilijk worden, korting 

geven op lidgeld nieuw seizoen 

 

Soulstep:  

- Clubwerking: online lessen voor elke leeftijdsgroep, tot eind juni buiten verder 

doen, lessen stoppen normaal eerder, 3 weken langer sporten dan normaal, 

proberen iedereen aan bod te laten komen 

- Toekomst: september hopen terug te kunnen starten, we zijn geen contactsport, 

als de zaal groot genoeg is geen probleem, 1 zomerprogramma: veel vraag naar, 

altijd buiten maar onzekerheid bij slecht weer, normaal les in het GC FS maar 

problemen met kuisplanning, eventueel tent buiten,  

 

Petanque:  

- Clubwerking: weinig invloed, geen thuismachten meer 

- Toekomst: competitie wordt hervat in oktober, er zal niet gespeeld worden voor 

november, nog geen bezetting voor parkpaviljoen kunnen doorgeven,  

- Financieel: geen terugbetalingen, competitie match in Nederland niet kunnen 

doorgegeven = positief voor clubkas 

 

Yoga:  

- Clubwerking: online lessen was moeilijk gezien de doelgroep, geen lezing kunnen 

geven => geld teruggevraagd 

- Financieel: geen vragen naar terugbetaling lidgeld, tegemoetkoming wordt 

bekeken,  

- Toekomst: zomerlessen: buiten moeten, locatie: school 

 

Judo:  

- Clubwerking: sinds maart geen sport meer, momenteel ook nog niet 

- Toekomst: vooruitzichten niet positief, wat met contactsport 

-  Financieel: ouders vragen om lidgeld terug te betalen, verzekering geen 

tegemoetkoming mogelijk, eventueel tegemoetkoming naar volgend jaar 

- Eva vraagt of dat conditietraining een optie is maar dit is beperkt tijdens een les, 

enkel tijdens de opwarming mogelijk, zeker voor kinderen is dit moeilijk 

 

Fietsclub WTC: 

- Clubwerking: enkel recreatief, fietsen was in beperkte kring snel toegelaten, 

groepen van 20 zijn nu terug mogelijk, domper was start van het seizoen is niet 

kunnen doorgaan zoals gepland, enkele nieuwe leden mogen ontvangen, 

probleem: vzw is verplicht om een algemene vergadering te houden wat niet is 

kunnen doorgaan, Erik heeft dit na de vergadering met Daisy apart besproken om 

dit toch nog te kunnen laten doorgaan. 
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VTB:  

- Clubwerking: einde competitie bijna, kampioenen zijn bekend, inschrijven vooraf 

voor heropstart juni, alternatief systeem inschrijvingen voorzien voor september 

- Toekomst: heropstart competitie: mogelijkheid tot afschaffen van dubbelspel, 

- Financieel: geen vragen tot terugbetaling 

 

Kani bazami:  

- Clubwerking: geen paaskamp in Zwitserland => terugbetalingen,  

- Financieel: lidgeld: geen vraag, eventuele verhoging lidgeld kan in slechte aarde 

vallen 

- Toekomst: moeilijk in te schatten impact leden naar volgend jaar toe, 15 leden 

per zaal is heel weinig en zal moeilijk worden, uitbreiden leden aanbod zal 

moeilijk zijn, hopen op grote versoepelingen, federatie legt corona toezichthouder 

op, impact op gevechtssporten is groot 

 

Sport en opleiding:  

- Clubwerking: naschoolse activiteiten gestopt, filmpjes voorzien 

- Financieel: geen vragen tot terugbetaling, tegoedbon voor geannuleerde kampen, 

inschrijven naar volgende jaar toe komen al binnen. Toekomst: angst voor 2e golf, 

kans bestaat dat de scholen hun gaan weigeren 

 

HTC ISCA:  

- Clubwerking: We gaan ervan uit dat er geen 2e golf komt en we het seizoen in 

September kunnen aanvangen. Mocht er een 2e golf komen is de angst dat leden 

hun geld terugvragen reëel. 

- Financieel: weinig aanvragen voor terugbetaling lidgeld, wordt niet op ingegaan, 

bij 2e golf zal dit anders zijn, betalen veel op infrastructuur, geen financiële buffer. 

Compensatie gevraagd voor het noodfonds, verlies van 30000€ 

 

De jonge wingerd:  

- Clubwerking: lessen worden ingehaald in september, eerste bij heropstart, lessen 

in minder volume hervat, eerste tornooi 12 juni, normale gang van zaken, minder 

spelers in de ballon 

- Financieel: nog afwachten voor terugbetaling,  

 

Eva wenst iedereen te bedanken voor de positieve ingesteldheid, het is belangrijk om 

contact te blijven houden met de leden. Een bedanking gaat uit naar de administratie en 

zaalwachters; we zijn meteen ingegaan op de versoepelingen, ondanks beperkingen toch 

gezocht naar mogelijkheden. Zomer: tent in het park => zal bekeken worden, 

september: al wat kan mogelijk maken, druivenfestival: het idee is om een festival te 

organiseren, onder welke vorm is nog onduidelijk, zoveel mogelijk verenigingen 

betrekken, vooral voor Hoeilanders.  

Compensatie/noodfonds: info wordt verzameld, we zijn er mee bezig, sociale dienst kan 

op beroep op gedaan worden. 

 

Jeroen: Feest van de sport: voorstel is een virtueel evenement op te starten, ideeën zijn 

welkom! 
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2. INFRASTRUCTUUR 

 

In november heeft iedereen zijn feedback kunnen geven over het vernieuwde 

infrastructuurreglement, er is veel advies gekomen van de sportraad, dit werd geëvalueerd 

door het college van burgemeester en schepenen. De argumentatie is uitgestuurd naar alle 

leden. 

 

We moeten trachten een harmonie te zoeken tussen het sport- en jeugd complex nieuwe 

het complex is veel groter geworden, we moeten streven naar een optimale bezetting. 

Bij conflicten dient de kern, de administratie en de betrokken club tot compromis te komen.  

 

Er is nog geen consensus voor de dojo, voorstel van de kern zal besproken worden met de 

clubs, de clubs zullen zelf een voorstel moeten formuleren of indien dit niet lukt, de 

gemeente 

 

Een opmerking van de fietsclub: 1 juli is te laat voor externe aanvragers, Nadine licht toe 

dat we infrastructuurreglement gaan herevalueren. Badminton sluit zich aan bij het feit 

dat er toekenning van de zalen te laat is. 

 

3. WERKINGSVERSLAG 

 

Daisy 

• Sportkampen 

• Sporten in het park 

• Heropening infrastructuren: voetbal, hockey, tennis, buiten sport, sporthal 

• Wat na corona: activiteiten, ondersteuningsmaatregelen na corona, … 

• Hulp bij andere diensten: belronde senioren, hoeilaart hulpplatform 

Zaalwachters  

• Her organisatie bergingen 

• Schilderwerken 

• Inventaris sportmateriaal 

• Lenteschoonmaak  

• Onderhoud buitenterrein 

• Douches ontsmet 

• Inkleding sporthal 

• Inventaris keuken 

 

Zaalwachters lichten hun werk toe, klantvriendelijkheid is heel belangrijk, staan open voor 

opmerkingen, samenwerking is de boodschap, ze zijn blij om mensen opnieuw te kunnen 

ontvangen.  

 

 

4. ADVIEZEN 

 

1. Adviezen infrastructuurreglement (werd reeds besproken bij inleiding infrastructuur) 

 

2. Spontaan advies gevechtssporten 
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Eva en Daisy lichten toe: exclusiviteit is fiscaal niet mogelijk, maar de boodschap van 

ongerustheid is wel goed aangekomen. De gemeente zal waar nodig deze clubs 

ondersteunen. Verschillende clubs hebben het moeilijk ook door de verhuis 

 

5. ACTIEPUNTEN SPORTRAAD 

 

De kern heeft 2 maal online overlegd, o.a. over het sportbeleid, dit wordt verder uitgewerkt 

naar de toekomst toe. Bovenlokaal overleg: samenwerking met andere gemeentes vooral 

wat betreft infrastructuur, maar het ook subsidiereglement, we moeten bovenlokaal naar 

oplossingen zoeken. De bezetting van de infrastructuur werd besproken tijdens de kern.  

 

Interraden: feedback van sportclubs werd ook daar besproken. Een algemeen vraag van 

het interraden is om de activiteiten aan te duiden in de uit kalender. Voorstel uit interraden 

voor beheer van infrastructuur. 

IGS: druivenstreek, actiepunten dienen worden uitgevoerd, gemis van coördinator, nieuwe 

coördinator in augustus, kenbaar maken van de uit-pas welke activiteiten nemen we op, 

we gaan dit indienen in oktober, aandacht voor sociale zwakkeren,  

Samenwerking; Tervuren, Overijse, Huldenberg en Bertem en Hoeilaart; zowel cultuur, 

jeugd, sport. 

 

6. VARIA 

 

A. Gympies (Mireille Van Rompu):  

Vernietiging van de wet op onbelast bijverdienen die ingaat op 1/1/2021. De Vlaamse 

Sportfederatie is hiermee bezig, wordt verder opgevolgd. 

 

B. Paul van den Steene: 

• Aanpassing van zaal m.b.t. hockeyballen zoals in februari besproken:  

o 1 netten goal (kleinere gaten: hockeyballen vliegen erdoor)  

o 2 net spannen voor de ramen: Karel licht toe dat Pellikaan is langs geweest 

voor eventuele plexischermen 

• Zaal is vaak heel warm (afgelopen december – februari ), te warm om te sporten.  

• Toegang tot kleedkamers, hoe is dat nu geregeld? (in niet-Covid tijden. We 

hadden afgelopen winter geen toegang; elektronisch slot). 

• HTC ISCA – logo (en andere sportclubs) in inkomhal sporthal => Nadien licht toe 

dat er elektronische schermen zullen komen 

• Aanvraag Isca op compensatie voor Sport- en cultuuractiviteiten uit Vlaams 

noodfonds (aankondiging Vlaamse regering op 5/06/2020) – zijn er al meer 

details bekend? Daisy licht toe dat dit wordt opgevolgd 

• (Zaalcapaciteit op zaterdag November – Februari indien geen tegemoetkoming 

door pingpongclub) (bedankt aan de gympies en Nero’s badminton om mee te 

denken). Punt is dat om indoor competitie te mogen spelen dat we 2 blokken van 

5u dienen aan te bieden aan de Hockeybond (VHL en KBHB). 1 blok op zaterdag 

en 1 blok op zondag voor +/-12 weekends. Gezien de jonge leeftijden zal er op 

zaterdag geen wedstrijd gespeeld worden na 20u 

 

C. Pascale Dierckx: 

Met de heropstart van de vernieuwde sporthal begin seizoen 2019-2020 hadden de 

verschillende sportclubs een prijsreductie gekregen tot einde juni 2020 om zich te 

kunnen aanpassen aan de nieuwe prijzen. 
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Door deze verhoogde nieuwe tarieven voor de verhuur van de sportzalen vanaf volgend 

seizoen zal waarschijnlijk iedereen voorzien hebben om zijn prijzen naar 

schooljaar/seizoen 2020 - 2021 een beetje op te krikken. 

Maar door de Corona issues zal het zeer moeilijk worden om de prijzen voor 

komend seizoen al te doen stijgen en om er zo voor te zorgen dat er geen 

terugbetalingen moeten uitgevoerd worden op dit seizoen. Daarom vragen wij U om 

het verlaagd tarief van de sportzalen te verlengen tot december 2020 voor alle 

gebruikers van de Sporthal. Daisy zegt dat dergelijke voorstellen zijn reeds opgenomen 

in de ondersteuningsmaatregelen, zal door het college beslist worden. 

 

 

 

7. AFRONDING 

 

HTC ISCA:  

Bedankt de zaalwachters, positieve reacties over de zaal. 

 

Nero:  

Uitstel verhoging tarief is een goed idee, het is moeilijk om lidgeld ter verhogen na 

corona.  

 

Dynamo Wijndaal:  

Oproep vraag naar ideeën in verband met steun voor vrijwilligers.  

 

ERCH:  

Vraagt voorzichtigheid bij het teruggeven van lidgeld, zeker bij competitie is dit 

moeilijk, eens de clubs hiermee begint zullen er meer vragen komen ook bij anderen 

clubs, er zijn heel veel verenigingen die van het noodfonds gebruik zullen maken. 

 

Turnkring De Kelle:  

Hoop op goede heropstart 

 

Gympies: 

Vraag naar sportramen, Daisy zegt dat deze er zullen komen. Opstart van g-gym, er 

zullen geen danslessen meer doorgaan volgend seizoen. 

 

Soulstep:  

Tijdens de dansles op dinsdagvond staat de airco heel koud, temperatuur moet 

aangepast worden zalen zijn te koud of te warm. Daisy geeft dit door aan de 

technische dienst 

 

Petanque:  

Promotie voor dynamo project: Webinar 

 

Judo:  

Wanneer worden de werken in de dojo uitgevoerd: Daisy bevestigd 2 juli. 

 

Fietsclub:  

Vraag naar informatiecampagne va de speed- pedelec; waar mag deze categorie 

rijden, verkeersplan eens doornemen hierover 

 

VTB:  
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Tafels ontsmetten voor en na gebruik, wat met afval voor materiaal om te kuisen. 

Zaalwachters zullen extra vuilbakken voorzien. De douches zijn boven heel vochtig. 

VTB vraagt voor verspreiding van zaterdag activiteiten, zeker ook wat betreft niet 

sportactiviteiten. Vraag naar wifi, hier wordt aan gewerkt. 

 

Kani bazami: 

Bedankt voor de heropstart, 20 leden zullen heropstarten, de zaalwachters zullen 

gedurende deze 2 weken de zaal ontsmetten vraag naar een algemene communicatie 

voor de gevechtssportclubs wat ontsmetting inhoudt. 

 

Sport en opleiding:  

Hoeilaart was de gemeente waar alles het snelst heropgestart werd, vraag naar een 

tent in het park. 

 

Eva sluit af dat er zal bekeken worden hoe de clubs zo optimaal mogelijk in 

september zullen kunnen opstarten. Alle aanvragen van materiaal werden gebundeld, 

dit wordt verder uitgewerkt.  

 

Oproep van de zaalwachters: oude zwart wit foto’s voor de retrohoek en foto’s van de 

club om omhoog te kunnen hangen in de gangen. 

 

 

 

 

 

 


